

### Bosch Galleria

香港中環雪廠街16號西洋會所大廈1樓 (另設入口於都爹利街)  
1/F Club Lusitano, 16 Ice House Street, Central, Hong Kong  
(side entrance on Duddell Street)

產品熱線 Product Hotline: 2623 7100 (香港 Hong Kong) /  
0800 863 (澳門本地專線 Macau local call only)  
傳真 Fax: 2565 6681

電郵 E-mail: bosch.hk.showroom@bshg.com

### 客戶服務中心

#### Customer Contact Center

香港新界荃灣青山公路388號中染大廈23樓07室  
Unit 07, 23/F, CDW Building, 388 Castle Peak Road,  
Tsuen Wan, New Territories, Hong Kong  
客戶服務熱線 Customer Care Hotline: 2626 9655

[www.bosch-home.com.hk](http://www.bosch-home.com.hk)

[www.facebook.com/boschhomeHK](https://www.facebook.com/boschhomeHK)

[www.youtube.com/boschhomeHK](https://www.youtube.com/boschhomeHK)

本目錄的產品圖像、型號和規格僅供參考，產品實物之顏色或與相片有輕微差異，  
本目錄冊如有改動，恕不另行通知。

The product image, models number and specifications used in the catalogue  
are for reference only and are subject to change without prior notice.  
The colors of actual products may vary from illustrations.

經銷商可為您提供可靠的資訊。

Your dealer will be able to provide you with reliable information.

©2019博西華家用電器有限公司。所有權利保留。本目錄冊所載的全部內容和資料均屬  
博西華家用電器有限公司所有，且受版權保護。任何人士如未獲得博西華家用電器有限公司  
事先給予書面許可，不得複製、轉載、發放或擅用本目錄冊的任何內容或資料。

香港印刷 [03.2020]

©2019 BSH Home Appliances Limited. All rights reserved. All contents  
and information contained in this Catalogue are proprietary to  
BSH Home Appliances Limited and are subjected to copyright protection.

Reproduction, republication, redistribution or unauthorized use of  
any content or information contained in this Catalogue is expressly prohibited  
without the prior written consent of BSH Home Appliances Limited.

Printed in Hong Kong [03.2020]



官方網頁  
Official Site



Find us on



觀看影片  
Watch Video

BK-2002-03



**BOSCH**  
Invented for life

5合1設計，  
清潔效能全面提升。  
Minimalistic design,  
maximum cleaning  
convenience.



配件一體收納  
Accessories inside

清潔從簡，從此隨手可得。

Cleaning made easy – all you need is always within reach.

我們了解您每天花多少時間為家居吸塵，所以我們著手設計 Flexxo 直立式兩用吸塵機時更以真正快速和方便操作為目標。配備一系列易於攜帶的配件，可收納在吸塵機中，真正簡化清潔工作，只需要一指啟動，清潔變得輕而易舉。

We know how much time you spend vacuuming your home each day - so we've set out to make this chore quicker, and more convenient, with the Flexxo vacuum cleaner. Featuring an array of easy-to-reach accessories that are integrated directly into the device, you have all you need right at your fingertips in one stunningly simple design.



5合1功能，配件一體收納

5in1 functions, integrated accessories



\* 操作時間按型號及所選的速度而定。

Operation time varies depending on the model and speed setting selected.

## 靈活清潔伸手可及。

Always within reach for more flexibility in every cleaning.

我們將多功能配件組合直接收納在Flexxo直立式兩用吸塵機中，因此您可以隨時使用合適的配件清潔屋內不同的位置和表面，即使是難以觸及的地方，而且儲存亦非常簡單。

We've incorporated a versatile range of combinable accessories directly into the Flexxo vacuum cleaner, so you'll always have the right tools to clean any level and surface around the house within easy reach, storage is also just as simple.



### 可延長的縫隙吸嘴

再也不需要梯子助您清潔天花板或櫥櫃頂部。您可接上縫隙吸嘴，可延長至達55厘米，輕鬆清潔家中所有角落和縫隙。

### Extendable crevice tool

Never again will you have to grab your stepladders to clean your ceilings or cupboard tops. With a reach of up to 55cm you can simply attached the crevice tool and start cleaning all the nooks and crannies around house.



### 2合1床褥/布藝及傢俱刷頭

可清潔任何材質表面的吸刷。傢俱刷頭具有超長且柔軟的刷毛，有效清潔和保護精緻的表面，而座椅刷頭有細密的絨毛，適合去除所有紡織品表面的毛髮和灰塵、甚至塵蟎。

### 2in1 Mattress/Furniture nozzle

There's a combinable brush for cleaning any surface type. The furniture brush comes with extra long and soft bristles to clean your delicate surface effectively, while the upholstery brush is perfect for getting rid of clumps of hair and dust mites from textile surface.

## 清潔再不是苦差。 Make cleaning less of a chore.

吸塵機不僅僅在意其清潔程度，還包括保養，確保能保持更長的續航力。Flexxo直立式兩用吸塵機能以最省時省力的保養獲得更穩定的清潔性能。

Vacuum cleaner is often not just about how well it cleans, but also about how well-maintained it is - so it can keep on cleaning for longer. Flexxo vacuum cleaner ensure a more constant cleaning performance even with minimal maintenance.



**高達55分鐘操作時間\***  
鋰電池續航力高，耐用和強大的可充電電池，當電量變低時吸力不減。

### Up to 55minutes extra-long runtime\*

Long-lasting Lithium-Ion technology with the durable and powerful rechargeable batteries.



**特大塵箱容量及升級過濾器**  
0.4公升的特大塵箱容量和先進耐用濾網，減少保養和清潔濾網和塵箱的次數。

### Large dust box capacity with Optimised filter

A large dust box capacity of 0.4L and high-tech lifetime filter materials maintenance is easier with less filter and box cleaning.



### 高效的旋風過濾器系統

在旋風式空氣引導和優化塵埃密封技術下，塵埃分離帶來更高效表現，確保集塵箱快滿時也不會影響清潔性能。

### RobustAir System

Dust separation is more efficient with the help of cyclonic air guidance and optimised sealings, ensuring that cleaning performance is not compromised even when the dust box fills up.



### 清潔各類地面都同樣出色

### Cleaning performance on all surfaces



### 潔淨自如無束縛

機身可平放家俱底部，16厘米高度的狹小空間輕鬆打掃，助您輕鬆清潔傢俱底部或角落。

### Cleaning without limits

You can maneuver in a horizontal position and reach easily under furniture (16cm) or corners without limitations.

\* 操作時間按型號及所選的速度而定。

Operation time varies depending on the model and speed setting selected.

Flexxo無線操作，  
一機在手，清潔無阻。  
Cordless, exceptionally  
flexible, always at hand.

電量顯示  
Battery status indicator

高效能電動滾軸刷頭加強  
清潔效能  
The high power brush  
cleaner ensure a thorough  
cleaning result



2段吸力選擇  
2 power levels



配件一體收納  
Integrated accessories

- 可延長的縫隙吸嘴 (55厘米)  
Extendable crevice tool (55 cm)
- 2合1床褥/布藝及傢俱刷頭  
2in1 Mattress/Furniture nozzle



高效的旋風過濾器系統  
RobustAir System



三重過濾(可清洗濾網)  
Triple filtration  
(Washable filter)

全功能高效電動刷頭  
AllFloor HighPower Brush

- 清潔各款地板地毯  
For cleaning of all floor surfaces



## Flexxo系列 Flexxo series



型號 Model	BBH3251GB	BCH3P210
電池種類 Battery Cell Type	鋰離子電池 Lithium-Ion Technology	
充電時間 Charging Time	4 - 5 小時 4 - 5 Hours	
電量顯示 Battery Status Indication	有 Yes	
吸力選擇 Performance	2 段吸力 Two power levels	
電力 Voltage	25.2V	21.6V
直立式吸塵機 最長操作時間 Maximum Runtime of Handstick	第一段速：55分鐘* Level 1: 55min* 第二段速：20分鐘* Level 2: 20min*	第一段速：50分鐘* Level 1: 50min* 第二段速：18分鐘* Level 2: 18min*
配件(一體收納) Accessories (Integrated within device)	2合1傢俱及座椅刷頭組合 / 可延長的縫隙吸嘴 (55厘米) 2in1 Furniture / Uphostery Nozzle Extendable Crevice Tool (up to 55cm)	
過濾系統 Filtration System	無塵袋 Bagless	
濾網 Filter	可清洗 Washable	
塵箱容量 Dust Container	0.4公升 0.4L	

\* 操作時間按型號及所選的速度而定。

Operation time varies depending on the model and speed setting selected.

## Bosch服務，信心保證。 Service you can trust in.

特快專業可靠服務：Bosch承諾為客戶提供售前及售後服務。

Reliable, expert, fast:  
the customer service of Bosch,  
the manufacturer. Before and  
after purchase - a lifetime long.



**網上保用登記**  
全線 Bosch 家電產品均享2年產品保用(配件除外)。此外，Bosch亦可為這些產品的維修保用提供收貨及送貨服務<sup>^</sup>，經授權之香港及澳門商戶購買的MaxxiMUM廚師機及全自動咖啡機(非商業用途)在兩年保用期內更可獲免費收貨及送貨服務。登入Bosch家電官網設立MyBosch賬戶即可享用服務。

### Online Warranty Registration

All Bosch home appliances come with a 2-year product warranty (not applicable to accessories). Furthermore, Bosch also provides collection and delivery for repair and maintenance services<sup>^</sup>.

For MaxxiMUM kitchen machines and fully automatic coffee machines\* (not for commercial use) that are purchased from authorized dealers in Hong Kong and Macau, complimentary collection and delivery services are included within the 2-year warranty period. Register for a MyBosch account at Bosch's official website to enjoy the service.

[www.bosch-home.com.hk/zh/mybosch.html](http://www.bosch-home.com.hk/zh/mybosch.html)



**網上商店**  
Bosch網上商店讓您在商家輕鬆選購不同家電產品及配件。網上訂單達指定金額可免費送貨，方便又快捷！

### Online Store

At the Bosch online store, you can conveniently purchase a wide range of home appliances and accessories at home.

[www.bosch-home.com.hk/zh/shop](http://www.bosch-home.com.hk/zh/shop)



### 合理的維修價格保證

我們竭誠為您提供最佳方案，產品及服務價格透明可靠。

### Fair repair prices. Guaranteed.

Our customer-friendly pricing system is transparent and reliable. We will be happy to advise you the best solution.



### 原廠優質服務

我們致力提供優質的產品，亦帶來卓越的售後服務。經受專業訓練的技術人員比任何人更了解Bosch的電器產品。他們使用最新設備進行測量、判斷和維修，並保證使用原裝零件。

### Quality service straight from the manufacturer. Original Bosch.

We are committed to quality – also when it comes to after sales service. For no-one knows our appliances better than our highly trained service engineers. They are working with the latest equipment for measuring, diagnostics and repairs, and use only original Bosch spare parts.



### 長期為您服務

即使產品保用期已屆滿，我們仍樂意為您提供服務。您使用Bosch電器期間，我們都會照顧您的需要，讓您享受優質服務。從使用說明書到電器維修，我們都會堅守承諾，為您解決疑難。

### Lifetime service.

### It goes without saying at Bosch.

Once your warranty period is over, we are still there to assist you. You can rely on expert care and first-rate service throughout your appliance's life cycle. From missing instruction manuals to appliance repair – we take care of everything. A promise is a promise.



### 原裝配件，專業護理

我們的產品配備多種配件和零件，不但可以提供額外功能，亦可替換折舊的部份，回復最佳效能。在妥善使用的情況下，Bosch的產品可正常運作多年。

### Original accessories.

### Effective care products.

Take a look at our extensive range of accessories for some inspiration: discover additional uses. With the right care, you will be able to enjoy your high quality appliances for many years to come.

<sup>^</sup>需支付額外費用 additional charges may incur

\* 指定型號 for selected models